

Referat - bestyrelsesmøde i LAG Halsnæs-Gribskov den 28. september 2022

Ørby Vingård

Mødedeltagere	Tilstede	Ikke tilstede
Peter Plant - formand	X	
Rikke Njust - næstformand	X	
Ole Santon		X
Ole V. Jørgensen	X	
Christine Thårup - kasserer	X	
Leif Jakobsen	X	
Lis Andersen	X	
Torben Langendorff-Christensen	X	
Børge Sørensen	X	
Jørgen Petersen	X	
Kim Hinrich (D), Gribskov		X
Arne Würgler (Ø), Gribskov		X
Timo Jattu (R), Halsnæs		X
Mariane Lunden (Å), Halsnæs		X
Kim Rockhill (A) Region H.	X	
Louise Aggebo -suppleant	X	

Dagsorden	
1. Godkendelse af dagsorden, eventuelle ny punkter af hastende art	Dagsordenen blev godkendt.
2. Vurdering af mødets beslutningsdygtighed og habilitet	Der var 10 af 15 mulige bestyrelsesmedlemmer tilstede. Suppleanten deltog også. Christine var inhabil ift. ansøgningen fra Tisvildeleje Bådelaug. Jørgen var inhabil ifm. ansøgningen fra Gilleleje Ro- og kajakklub.
3. Godkendelse af referat fra sidste møde og opfølgning på beslutninger fra seneste bestyrelsesmøde	Referatet blev godkendt. Referat lægges nu på hjemmesiden.
4. Beretning fra formand, herunder godkendelse af sager, som formanden har vurderet som uopsættelige	Begitta orienterede om forløbet i sagen om FLAG projekt Fundering af klubhus/Hal på reparationskajen. Efter forhandlingerne med BPST, fandt de en god løsning, idet det nye projekt har det samme overordnede formål som det gamle, og Gilleleje Ro- og Kajakklub fik mulighed for at skrive en helt ny ansøgning, der nu er indsendt til styrelsen, som er i gang med at hastesagsbehandle den.

5. Budgetopfølgning	Christine fremlagde budgetopfølgningen, der viste et tilfredsstillende træk. Budgetopfølgningen blev godkendt.
6. Orientering fra koordinator	Begitta orienterede om den nye BREXIT-BAR pulje. Kommunernes erhvervskonsulenter og Søren Brinck og Per Klug er blevet informeret om ordningen. Det blev drøftet om bestyrelsen kendte nogen Brexit-ramte? Thornæs er måske, han kontaktes. Der er inviteret til LAG årsmøde søndag den 30. oktober og Landdistriktskonference mandag den 31. oktober i Vejle. Peter og Begitta har tilmeldt sig. Torben vil også deltage og Lis overvejer.
7. Orientering om LAG og FLAG projektstatus ved kontaktpersoner og koordinator	Torben oplyste at han har besøgt Brugsen i Torup og mødt Ole Peder. Brugen starter projekt i næste uge. Hundested Kino var lukket ved besøget. Der er ved at blive støbt fundament til Servicebygningen. Christine oplyste at Andelsgaarde forventer at blive færdig til tiden. Børge oplyste at han nu tror mere på fiskerskole-projektet, som kører rimeligt nu. Begitta berettede at Hvidelands slutrapport nu endelig er indsendt.
8. Anvendelse af tilbageløbsmidler til projekt Servicebygning i Frederiksværk Havn	Der blev redegjort for anvendelsen af tilbageløbsmidler til projekt Servicebygning i Frederiksværk Havn.
9. LAG programafslutning. Anvendelse af restmidler ved procedurer for forhøjelse af tilsagnsbeløb fra LAG	Ved LAG programafslutning er der d.d. 14.129 kr. tilbage i puljen. Christine havde bedt om en samlet redegørelse for anvendelse af restmidler ved procedurer for forhøjelse af tilsagnsbeløb fra LAG, med henblik på at undersøge om det var gået legalt for sig og vi havde ramt de rigtige projekter.
10. Indstilling af National FLAG projekter	Der var to ansøgninger. De sidste puljemidler blev fordelt ligeligt imellem dem.
11. Næste møde: onsdag den 26. oktober	Mødet bliver kl. 18.00-19.00 Spisning kl. 19.00-19.30 Der afholdes møde bagefter i LAG Gribskov-Halsnæs.
11. Evaluering af mødet	
12.Eventuelt	